



For immediate release:

18 January 2019

NagaWorld Kind Hearts Support Children's Education

Phnom Penh, Cambodia, 18 January 2019 – Education is the basic building block of every society, states the United Nations' Academic Impact initiative. With this in mind, NagaWorld Kind Hearts is collaborating with not-for-profit organisation Cambodia Outreach on their Children@Risk programme, which was started in 2003 with the aim of supporting education of children from underprivileged families.

According to the most recently published Cambodia Socio-Economic Survey report, only 11.8 percent of the total population aged 25 and above have completed lower secondary education. Cambodia Outreach executive director Wayne Hester noted that one of the main reasons for the high drop-out rate was financial difficulties. "Parents need their children to go out to find a job or work in the fields to contribute to household income. This situation is still the major barrier to children's education in Cambodia," he said.

NagaWorld managing director Mr. Pern Chen said, "We hope this collaboration will help the poor children have equal access to education. We are glad that our employees have been very supportive towards this meaningful initiative, where many of them have also contributed personally in addition to funds raised by NagaWorld. The financial support will see the children complete their education, providing the knowledge for them to escape the poverty cycle, which will in turn benefit generations to come."

The programme, which focuses on students in Grades 10 to 12, will sponsor school fees, study materials, meals, uniform and other items for a duration of 3 years. Their academic progress will be monitored regularly. Qualified graduates will also be offered training opportunities and internship placement at NagaWorld.

NagaWorld Kind Hearts regularly organises activities in education enhancement including distribution of free reading materials and stationery sets to primary school students. NagaWorld fire safety officers, meanwhile, visit schools to teach fire prevention and safety techniques to children and community members as well as donate fire extinguishers. On community engagement initiatives, the Clean School Competition has seen students at 30 participating secondary schools encouraged to maintain good hygiene practices and keep their campuses clean, with monthly cash prizes for winners to be spent on school improvements for the benefit of all.

###



About NagaWorld Kind Hearts

Since its establishment in 1995, NagaWorld has embraced kindness of heart, contributing positively to the socioeconomic growth and development of Cambodia. NagaWorld Kind Hearts was formed in March 2014 by employees with NagaWorld's full support to promote volunteerism towards Corporate Social Responsibility programmes focussing on 4 key pillars: Education Enhancement, Community Engagement, Sports Development and Environmental Care. At present, over 160,000 Cambodians have benefitted through these programmes.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់

១៨ មករា ២០១៩

ណាហ្គាវើលដ៍បេះដូងសប្បុរស ឧបត្ថម្ភសម្រាប់ការសិក្សារបស់កុមារ ដែលមានជីវភាពខ្វះខាត

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៨ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៩ ៖ ការអប់រំ គឺជាមូលដ្ឋានគ្រឹះដែលជួយកសាងសង្គមជាតិ ហើយដើម្បីចូលរួមអភិវឌ្ឍប្រទេសកម្ពុជា “ណាហ្គាវើលដ៍បេះដូងសប្បុរស” ដែលជាក្រុមការងារសង្គមរបស់ក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដ៍ បានសហការជាមួយអង្គការ Cambodia Outreach នៅក្នុងគម្រោង Children@Risk ដែលបានចាប់ផ្តើមក្នុងឆ្នាំ ២០០៣ ដើម្បីឧបត្ថម្ភសម្រាប់ការសិក្សាអប់រំរបស់កុមារដែលមកពីគ្រួសារក្រខ្សត់។

យោងទៅតាមរបាយការណ៍ស្ទង់មតិសេដ្ឋកិច្ចសង្គមកម្ពុជាដែលបានបោះផ្សាយក្នុងពេលថ្មីៗនេះ មានប្រជាជន ១១,៨% ប៉ុណ្ណោះនៃចំនួនប្រជាជនកម្ពុជាសរុបអាយុ ២៥ ឆ្នាំ និងលើសពីនេះ បានបញ្ចប់មធ្យមសិក្សាបឋមភូមិ។ លោក Wayne Hester នាយកប្រតិបត្តិអង្គការ Cambodia Outreach បានធ្វើការកត់សម្គាល់ថា មូលហេតុចម្បងមួយក្នុងចំណោមមូលហេតុជាច្រើននៃការបោះបង់ការសិក្សាដ៏ខ្ពស់នេះ គឺបណ្តាលពីបញ្ហាហិរញ្ញវត្ថុ។ គាត់មានប្រសាសន៍ថា “ឪពុកម្តាយចង់ឲ្យកូនៗរបស់ពួកគេរកការងារធ្វើនៅខាងក្រៅ ឬធ្វើស្រែចម្ការដើម្បីរកប្រាក់ចំណូលមកទ្រទ្រង់ជីវភាពគ្រួសារ។ ស្ថានភាពនេះនៅតែជាឧបសគ្គចម្បងដែលរារាំងកុមារមិនឲ្យទទួលបានការសិក្សាអប់រំក្នុងប្រទេសកម្ពុជា”។

នាយកគ្រប់គ្រងណាហ្គាវើលដ៍ លោក Pern Chen បានមានប្រសាសន៍ថា “ការសហការនេះ នឹងជួយកុមារក្រីក្រឲ្យទទួលបានការអប់រំដូចកុមារដទៃ។ យើងមានមោទនភាពដែលបុគ្គលិករបស់យើងបានឧបត្ថម្ភថវិកាផ្ទាល់ខ្លួនគាំទ្រដល់គំនិតផ្តួចផ្តើមនេះបន្ថែមទៅលើការឧបត្ថម្ភរបស់ក្រុមហ៊ុន។ ថវិកានេះ នឹងជួយធ្វើឲ្យកុមារក្រីក្រដែលគួរឲ្យអាណិតរបស់យើងបញ្ចប់ការសិក្សារបស់ពួកគេ ហើយយើងសង្ឃឹមថា ពួកគេនឹងទទួលបានចំណេះដឹងដើម្បីរកការងារធ្វើ និងចាកឆ្ងាយពីភាពក្រីក្រ ហើយពួកគេនឹងផ្តល់ផលប្រយោជន៍បន្តទៅដល់ក្មេងៗជំនាន់ក្រោយថែមទៀតផង”។

ថវិកាដែលបានមកពីការឧបត្ថម្ភរបស់ក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដ៍ និងបុគ្គលិកណាហ្គាវើលដ៍ នឹងត្រូវឧបត្ថម្ភដល់សិស្សានុសិស្សថ្នាក់ទី ១០ ដល់ថ្នាក់ទី ១២ សម្រាប់បង់ថ្លៃសិក្សា សម្ភារសិក្សា អាហារឯកសណ្ឋាន និងសម្ភារផ្សេងៗទៀតសម្រាប់រយៈពេល ៣ ឆ្នាំ។ វឌ្ឍនភាពនៃការសិក្សារបស់សិស្សកម្មត់ទាំងនេះ នឹងត្រូវតាមដានយ៉ាងទៀងទាត់។ សិស្សដែលមានសមត្ថភាព នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល និងក្លាយជាបុគ្គលិកហាត់ការនៅក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដ៍។



ណាហ្គាវើលដំបេះដូងសប្បុរស តែងតែរៀបចំសកម្មភាពលើកកម្ពស់ការអប់រំយ៉ាងទៀងទាត់ រួមមានការចែកសៀវភៅអាន និងសម្ភារសិក្សាដល់សិស្សបឋមសិក្សា ជាដើម។ មិនតែប៉ុណ្ណោះ បុគ្គលិកសុវត្ថិភាពអគ្គិភ័យរបស់ណាហ្គាវើលដំ តែងតែផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាលស្តីអំពីវិធីបង្ការអគ្គិភ័យដល់សិស្ស និងប្រជាជននៅតាមសហគមន៍ ព្រមទាំងឧបត្ថម្ភបំពង់ពន្លត់អគ្គិភ័យយ៉ាងទៀងទាត់ផងដែរ។ ចំណែកសកម្មភាពចុះទៅតាមសហគមន៍ គឺណាហ្គាវើលដំបានបង្កើតនូវកម្មវិធីប្រកួតប្រជែងសាលារៀនស្អាតនៅតាមអនុវិទ្យាល័យចំនួន ៣០ ដើម្បីលើកទឹកចិត្តឲ្យសិស្សានុសិស្សរក្សាសាលារៀនរបស់ពួកគេឲ្យមានអនាម័យស្អាត និងបរិស្ថានល្អ។ សាលារៀនដែលស្អាតជាងគេ នឹងទទួលបានរង្វាន់ជាទឹកប្រាក់ដើម្បីយកទៅប្រើប្រាស់ដើម្បីអភិវឌ្ឍសាលារៀនសម្រាប់ទាំងអស់គ្នា។

###

អំពីណាហ្គាវើលដំបេះដូងសប្បុរស

ចាប់តាំងពីបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ ១៩៩៥ ណាហ្គាវើលដំ បាន និងកំពុងធ្វើសកម្មភាពសង្គមប្រកបដោយទឹកចិត្តសប្បុរស និងចូលរួមអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ចសង្គមនៃប្រទេសកម្ពុជាប្រកបដោយភាពវិជ្ជមាន។ ក្នុងខែមីនា ឆ្នាំ ២០១៤ ក្រុមការងារសង្គមណាហ្គាវើលដំបេះដូងសប្បុរស ត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយបុគ្គលិកណាហ្គាវើលដំដែលមានគោលបំណងផ្តោតទៅលើសសរស្តម្ភ ៤ គឺលើកកម្ពស់ការអប់រំ ចូលរួមក្នុងសហគមន៍ អភិវឌ្ឍវិស័យកីឡា និងគាំពារបរិស្ថាននៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ បច្ចុប្បន្ន មានប្រជាជនកម្ពុជាជាង ១៦០.០០០ នាក់បានទទួលផលប្រយោជន៍ពីគំនិតផុតតួចផ្តើមនេះ។

សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即时发布

2019年2月18日

金界爱心资助儿童教育

金边2月18日讯·响应联合国学术影响组织倡导“教育乃社会建设之基础！”宣言·金界爱心与非政府组织携手合作推行 Children@Risk 运动。自2003年推广至今·已资助许多贫苦子弟继续求学之路。

根据柬埔寨最近发布的多份社会经济调查报告·仅有11.8%年龄25岁以上的国家人口·曾完成初级中学教育。Cambodia Outreach 非政府组织执行总监 Wayne Hester 先生提及原因：“父母为了补贴家用·不惜牺牲孩童教育机会·让他们出外工作。这种情况是导致柬埔寨孩童辍学的最大障碍。”

金界董事总经理曾羽鹏先生说：“我们希望这次合作·可以协助弱势孩童获得公平教育的机会。我们欣见职员们都热心支持这项有意义的活动·在金界号召下捐献他们的心力。这笔费用让孩童完成教育·让知识带离他们摆脱贫穷困境·以惠泽下一代。”

这项活动目标·志于专注第十至十二级别的高中学生·捐助他们学费、教育用具、膳食、校服及其它物品·为期三年。此外·校园也会督察学生学习进展·符合资格的毕业生也将获金界提供实习机会。

金界爱心不时推行教育改善活动·包括捐赠阅读材料及上学用品予校园。并为学生和社群提供安全防火及灭火技巧·以及捐出救火用具。在社群互动方面·金界爱心身体力行·特选30所中学举办校园清洁比赛·以维持卫生良好习惯及校园整洁。胜出的学校还可赢取奖金·用于提升校园设备用途。

###



关于金界爱心

自1995年创立以来，金界爱心持续为柬埔寨的社会经济成长及发展作出贡献良多。在2014年3月，金界爱心由金界职员群体号召下设立，希望为柬埔寨社会作出回馈，而这项理念也获得金界的鼎力支持。金界爱心的4大目标支柱为改善教育、社区互动、体育发展及环境保护，如今，已有超过160,000的柬埔寨子民在此计划下受惠。

媒体咨询，敬请联络：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---